
Artikel 41 vragen over aanleg glasvezel 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum:  
23-04-2024 

Onderwerp: 
Aanleg glasvezel 

Vragenstellers: 
Victor Mijnders, CDA (i.s.m. Marcella van der Heijde - Keijzer, burgerlid CDA) 

Aanleiding: 
In de afgelopen weken is de CDA-fractie door meerdere inwoners benaderd met vragen over de 

aanleg van glasvezel in Ridderkerk. De vragen die aan ons gesteld werden, waren allemaal in de 

trant van 'waarom hebben glasvezelleveranciers 'mijn' telefoonnummer nodig en mogen zij dat 

zomaar vragen, waarom wordt de straat opnieuw opengemaakt er ligt toch al glasvezel in de 

grond en klopt het dat er zoveel glasvezelleveranciers actief zijn in Ridderkerk'. Betreft de laatste 

twee punten zijn al eerder vragen gesteld en heeft de gemeente o.a. een aparte websitepagina 

Aanleg glasvezelnetwerk – Gemeente Ridderkerk beschikbaar gesteld. 

Betreft het aan de deur vragen van informatie door de glasvezelleverancier(s) werd aangegeven 

dat er (op onprettige wijze) gevraagd werd om telefoonnummer en naam, zodat de 

glasvezelleverancier op een later moment de inwoners kan informeren wanneer er gestart wordt. 

Hierbij vroegen de inwoners, die wij hierover gesproken hebben, zich af of dit zomaar mag en 

nodig is. 

Een soort gelijk bericht stond op donderdag 18 april 2024 als ingezonden brief in de Combinatie. 

Naar aanleidingen van deze berichten hebben we als CDA-fractie de volgende vragen: 

Vragen: 
1. In hoeverre heeft u afspraken gemaakt met glasvezelleveranciers met betrekking tot het 

informeren van de Ridderkerkse inwoners? 

2. Als er afspraken zijn gemaakt, kan u aangeven welke dit zijn? 

3. Is het de bedoeling/wenselijk dat glasvezelleveranciers langs de deuren gaan om o.a. 

telefoonnummers van inwoners te vragen? 

4. Bent u bereid om (opnieuw) informatie via sociale media en de Blauwkai te verstrekken aan 

inwoners over de gang van zaken rondom het leggen van glasvezel in Ridderkerk? 

https://www.ridderkerk.nl/werk-in-uitvoering/aanleg-glasvezelnetwerk/


5. Veel straten in Ridderkerk zijn meerdere keren open en dicht gemaakt vanwege het leggen 

van glasvezel, waarbij vaak aangegeven wordt dat de kwaliteit van de bestrating achteruit is 

gegaan. Controleert het college de kwaliteit van de bestrating (na het leggen van glasvezel) en 

wat is uw beeld van de kwaliteit hiervan? 

6. Wat is het totaalbedrag wat de gemeente heeft ontvangen van glasvezelleveranciers ter 

compensatie van het openbreken van bestrating bij het leggen van glasvezel en in hoeverre 

compenseert dit bedrag de verwachten kosten? 

7. Op dit moment zijn er drie glasvezelleveranciers actief in Ridderkerk. Blijft het bij drie 

leveranciers of is er bekend dat er een nieuwe leverancier aan de slag gaat met het leggen van 

glasvezel? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
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